

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី១៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២១

ជូនចំពោះ មាតាបិតា និងក្រុមគ្រួសារ របស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

ខ្ញុំសរសេរលិខិតនេះដើម្បីជម្រាបព័ត៌មានសំខាន់មួយចំនួនអំពី SEPTA។ កិច្ចសន្យាបច្ចុប្បន្នរបស់សហជីពកម្មករដឹកជញ្ជូនតំបន់ ២៣៤ (Transport Workers Union Local 234) ផុតកំណត់នៅថ្ងៃអាទិត្យ ទី៣១ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២១ ។ ប្រសិនបើគ្មានកិច្ចព្រមព្រៀងនៃកិច្ចសន្យាថ្មីមុនពេលកិច្ចសន្យាបច្ចុប្បន្នផុតកំណត់ កូដកម្ម SEPTA អាចកើតមានឡើងនៅថ្ងៃច័ន្ទ ទី១ ខែវិច្ឆិកា។ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ីមិនជាប់ពាក់ព័ន្ធក្នុងការចាត់ចែងកិច្ចសន្យាទាំងនេះទេ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ជាការច្បាស់ណាស់ថាការធ្វើកូដកម្មរបស់ SEPTA នឹងជះឥទ្ធិពលយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរដល់ប្រតិបត្តិការរបស់ក្រសួងអប់រំយើង និងសមត្ថភាពរបស់យើងក្នុងការទ្រទ្រង់ការរៀនសូត្រក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់ ចំនួន ៥ ថ្ងៃ ក្នុងមួយសប្តាហ៍ សម្រាប់សិស្សទាំងអស់--*ជាអ្វីដែលយើងទាំងអស់គ្នាបានខិតខំយ៉ាងខ្លាំងដើម្បីសម្រេចបានសម្រាប់សិស្សទាំងអស់នៅឆ្នាំសិក្សានេះ។*

នៅពេលដែលខ្ញុំគោរពសិទ្ធិរបស់សមាជិកសហជីពទាំងអស់ក្នុងការគាំទ្រដើម្បីខ្លួនគេផ្ទាល់ ក្តីសង្ឃឹមដ៏ធំបំផុតរបស់ខ្ញុំគឺកូដកម្មនេះអាចជៀសវាងបាន ដើម្បីឱ្យយើងអាចបន្តធ្វើឱ្យសាលារបស់យើងនៅតែបើកបង្រៀន និងគាំទ្របានល្អបំផុតនូវតម្រូវការផ្នែកសង្គម អារម្មណ៍ និងការសិក្សារបស់សិស្សយើង ដោយគ្មានការរារាំងបន្ថែមទៀត។ ចំពេលដែលមានអំពើហិង្សាដោយកាំភ្លើងកំពុងតែកើនឡើង និងការប៉ះទង្គិចដ៏ធ្ងន់ធ្ងរជាច្រើនទៀតដែលជះឥទ្ធិពលដល់សហគមន៍របស់យើងនៅពេលដែលជំងឺរាតត្បាត ខូវីដ-១៩ នៅតែបន្ត សាលារបស់យើងគឺជាជម្រកដែលមានសុវត្ថិភាពរបស់យុវវ័យក្នុងទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ីរាប់ពាន់នាក់។ យើងកំពុងនិយាយជាមួយថ្នាក់ដឹកនាំក្រុងដើម្បីដំណោះស្រាយមិនឱ្យមានកូដកម្មតាមការចរចាជាមួយ SEPTA។

ក្នុងពេលនេះ វាមានសារៈសំខាន់ខ្លាំងណាស់ដែលយើងទាំងអស់គ្នានៅតែទទួលព័ត៌មាន ហើយចាប់ផ្តើមរៀបចំផែនការទុកជាមុន។ យើងបានចាប់ផ្តើមស្វែងយល់ពីជម្រើសរបស់យើងរួចហើយដើម្បីផ្តល់នូវការបន្តនៃការអប់រំ និងសេវាកម្មគាំទ្រសិស្សសម្រាប់សិស្ស និងក្រុមគ្រួសាររបស់យើងក្នុងគ្រាមានកូដកម្ម SEPTA។ នេះគឺជាអ្វីៗដែលយើងដឹងមកទល់ពេលនេះ៖

- ផលប៉ះពាល់ដល់ការដឹកជញ្ជូនសិស្ស - សិស្សនៅទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ាណិត ៦ ម៉ឺននាក់ ពីងផ្នែកលើ SEPTA ដើម្បីទៅ និងមកពីសាលា។ ចំពេលខ្លះអ្នកបើកបរទូទាំងប្រទេសដែលកំពុងរារាំងដល់ប្រតិបត្តិការរបស់ក្រសួងយើងរួចទៅហើយ ការផ្តល់ការគាំទ្រផ្នែកដឹកជញ្ជូនដល់សិស្សទាំងអស់ដែលត្រូវការក្នុងពេលមានកូដកម្មមិនមែនជាជម្រើសនោះទេ។
- ផលប៉ះពាល់ដល់ការធ្វើដំណើររបស់បុគ្គលិក - បុគ្គលិករបស់យើងជាច្រើនពីងផ្នែកលើ SEPTA ដើម្បីធ្វើដំណើរទៅ និងមកពីសាលា និងការិយាល័យរបស់យើង។ យើងនឹងធ្វើការស្ទង់មតិបុគ្គលិករបស់យើងដើម្បីសម្រេចពីផលប៉ះពាល់នៃកូដកម្មមកលើប្រតិបត្តិការរបស់សាលា ដែលនឹងជួយផ្តល់ដំណឹងអំពីជម្រើសរបស់យើងនាពេលខាងមុខ។
- ការបន្តការសិក្សា - យើងប្តេជ្ញាយ៉ាងពេញទំហឹងដើម្បីធ្វើយ៉ាងណាឱ្យការរៀនសូត្រនៅតែបន្តសម្រាប់សិស្សទាំងអស់ក្នុងគ្រា SEPTA ធ្វើកូដកម្ម។ ការចង់បានដែលល្អឥតខ្ចោះគឺរក្សាការសិក្សាក្នុងថ្នាក់ដោយផ្ទាល់សម្រាប់សិស្សទាំងអស់ សូមជ្រាបថា បញ្ហាក្នុងការខ្វះបុគ្គលិក ឬលក្ខណៈផ្សេងទៀត ដែលបណ្តាលមកពីការធ្វើកូដកម្ម អាចតម្រូវឱ្យសាលារបស់យើងខ្លះ ឬទាំងអស់ផ្លាស់ប្តូរទៅរៀនតាមអ៊ិនធឺណិតវិញ ១០០%។ យើងនឹងស្វែងយល់ពីជម្រើសដែលអាចធ្វើទៅបានទាំងអស់ដោយផ្អែកលើលទ្ធផលនៃការស្ទង់មតិបុគ្គលិករបស់យើង ជាមួយនឹងគោលបំណងបន្តការសិក្សាក្នុងថ្នាក់ដោយផ្ទាល់ ដែលមានសុវត្ថិភាពសម្រាប់សិស្សឱ្យបានច្រើនតាមតែអាចធ្វើទៅបាន។
- ការគាំទ្រសិស្ស - យើងក៏ប្តេជ្ញារក្សាការគាំទ្រដ៏សំខាន់សម្រាប់សិស្ស និងក្រុមគ្រួសាររបស់យើងដូចជាការទៅយកអាហារមកផ្ទះ។ លទ្ធផលនៃការស្ទង់មតិបុគ្គលិកក៏នឹងប្រាប់ពីរបៀប និងទីកន្លែងដែលសេវាកម្មទាំងនេះនឹងត្រូវផ្តល់ឱ្យ។

អ្វីដែលលោកអ្នកគួរធ្វើឥឡូវនេះ

យើងដឹងថាមានសំណួរជាច្រើនដែលគ្មានចម្លើយនៅពេលនេះ ថាតើក្រសួងអប់រំយើងនឹងដំណើរការយ៉ាងដូចម្តេចប្រសិនបើកូដកម្ម SEPTA កើតឡើង។ យើងសុំឱ្យលោកអ្នកមានការអត់ធ្មត់នៅពេលដែលយើងធ្វើការយ៉ាងល្អិតល្អន់តាមជម្រើសរបស់យើង។ ក្នុងពេលនេះ៖

- ប្រសិនបើ Chromebook របស់កូនលោកអ្នកខូច ឬត្រូវការជួសជុល សូមធ្វើយ៉ាងណាត្រូវទាក់ទងទៅសាលារបស់កូនលោកអ្នកដើម្បីយកថ្មី ឬមើលគេហទំព័រនេះ: [គេហទំព័រគាំទ្រ Chromebook \(Chromebook Support Webpage\)](#) ដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានអំពីមជ្ឈមណ្ឌលគាំទ្រផ្នែកបច្ចេកវិទ្យា និងខ្សែទូរស័ព្ទសំខាន់ៗរបស់យើង។
- សូមមើលគេហទំព័រសម្រាប់ ការជ្រើសរើសចូលប្រើអ៊ិនធឺណិតសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ [Internet Access Options for Families](#) ប្រសិនបើលោកអ្នកត្រូវការព័ត៌មានអំពីការប្រើអ៊ិនធឺណិតដែលឥតគិតថ្លៃ ឬមានតម្លៃថោក។

- ហើយមើលគេហទំព័រថ្មីរបស់យើង www.philasd.org/septastrike/ សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗយ៉ាងទៀងទាត់។

ខ្ញុំនឹងបន្តការផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗដល់លោកអ្នក អំពីស្ថានភាព និងផែនការរបស់យើងនៅពេលណាមានព័ត៌មានបន្ថែម ឱ្យបានឆាប់បំផុត។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ



William R. Hite Jr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា